
问题

[Michael Lei](#) · 四月 26, 2021

来自海外社区：如何让我的老板安全地连接到Cache数据库？（仅查看）

老板想通过Excel连接到缓存数据库，但是除非我解释他在寻找什么（字段名，数据库名等），否则我会看到他不断地回来，“这里的链接是什么，怎么做？我得到送货公司名称等”

有没有一种安全的方式可以让他使用智能的可视用户界面访问我们的数据库。

我曾考虑过在管理门户网站中使用SQL查询生成器，但是想到让他访问管理门户网站的所有其他功能。

出于明显的原因，我还需要将其设为READONLY。

并且当然隐藏所有%类

我玩过Beaver，但看不到如何给他限制，

任何人都有任何好主意，我如何才能给老板他想要的东西。？

凯文

what's a SAFE way to let my boss connect to the Cache database (VIEW ONLY)

The boss (reasonable intelligent ;-) wants to connect to the cache database through Excel, but unless I explain what he's looking for (field names DB names etc) then I can see him continually coming back for "what's the link here and how do I get the delivery company name etc etc"

is there a SAFE way I can give him access to our database using an intelligent visual user interface.

I had thought about the SQL Query Builder within the management portal, but the thought of giving him access to all of the other functionality of the management portal.

I also need to make it READONLY, again for obvious reasons.

and of course hide all the % classes

I've played with Beaver, but can't see how I can give him restrictions,

Anyone got any good ideas how I can give the boss what he wants.？

Kevin

[#SQL](#) [#Cache](#)

源

URL:

<https://cn.community.intersystems.com/post/%E6%9D%A5%E8%87%AA%E6%B5%B7%E5%A4%96%E7%A4%B>

[E%E5%8C%BA%EF%BC%9A%E5%A6%82%E4%BD%95%E8%AE%A9%E6%88%91%E7%9A%84%E8%80%81%E6%9D%BF%E5%AE%89%E5%85%A8%E5%9C%B0%E8%BF%9E%E6%8E%A5%E5%88%B0cach%C3%A9%E6%95%B0%E6%8D%AE%E5%BA%93%EF%BC%9F%EF%BC%88%E4%BB%85%E6%9F%A5%E7%9C%8B%EF%BC%89](#)